
Υποψήφια δήμαρχος 

Νίκη Σιαραμπή-
Μιχαλακάκου

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΩΤΙΚΗ ΚΙΝΗΣΗ

με αγάπη
για την
πόλη μας

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ
ΚΙΝΗΣΗ!
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Ν Ι Κ Η  Σ Ι Α Ρ Α Μ Π Η - Μ Ι Χ Α Λ Α Κ Α Κ Ο Υ
Γεννήθηκα στην Αθήνα το 1973. Η οικογένεια μου φρόντισε να

μου εμφυσήσει ηθικές αρχές πρώτιστα, καθώς αυτό που προέχει
είναι να είσαι ΑΝΘΡΩΠΟΣ τίμιος, ειλικρίνης, περήφανος, αξιοπρε-
πής. Να είσαι ένας έντιμος μαχητής της ζωής.

Στα μαθητικά μου χρόνια έμαθα να εργάζομαι σκληρά για τους
στόχους μου και ανταμείφθηκα για τους κόπους μου. Η μελέτη και
η εργασία αποτελούσαν πάντα χαρά και ολοκλήρωση για μένα,
παρά κόπωση.

Φοίτησα στην Οδοντιατρική Σχολή του Εθνικού και Καποδι-
στριακού Πανεπιστημίου Αθηνών, όπου αποκόμισα ουσιαστικές
γνώσεις για την υγεία, τη ζωή και τον άνθρωπο. Ολοκλήρωσα με
επιτυχία τις σπουδές μου το 1997, με τιμητική βράβευση σχετικής
εργασίας μου.

Έκτοτε εργάζομαι στο ιατρείο μου, που βρίσκεται στην Αγία Βαρ-
βάρα, παρέχοντας όσο καλύτερα μπορώ τις υπηρεσίες μου. Είμαι
υποστηρικτής της δια βίου μάθησης, αποδεικνύοντας το, με τη συ-
νεχή συμμετοχή μου σε συνέδρια εσωτερικού και εξωτερικού.

Είμαι παντρεμένη με τον Μιχαλακάκο Γεώργιο, μέλος οικογέ-
νειας από τις παλαιότερες στην πόλη μας, και έχουμε 3 παιδιά.

Έχω διατελέσει εκπρόσωπος γονέων και μέλος του διοικητι-
κού συμβουλίου των παιδικών σταθμών του δήμου μας και έχω
αγωνισθεί από τη θέση μου αυτή για τα παιδιά και τους γονείς της
Αγίας Βαρβάρας.

ΔΡΑΣΕΙΣ
To 2010 λαμβάνει μέρος στις Δημοτικές εκλογές ως επικεφαλής

του συνδυασμού «ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΩΤΙΚΗ ΚΙΝΗΣΗ» και εκλέγε-
ται μαζί με έναν ακόμα δημοτικό σύμβουλο από τον συνδυασμό.

Από τότε η πολύπλευρη δράση της εκτιμάται από τους συνδη-
μότες μας και πλέον στοχεύει να συνεχίσει να αγωνίζεται για τα
προβλήματα του Δήμου από τη θέση της Διοίκησης.

Την τετραετία που πέρασε η κ. Νίκη Σιαραμπή – Μιχαλακάκου
μαζί με τα στελέχη του συνδυασμού της αγωνίστηκαν:
• Για την αναβάθμιση του Νοσοκομείου «Η Αγία Βαρβάρα»
• Για τη δημιουργία προσβασιμότητας σ’ όλα τα δημόσια κτίρια

γαι τα ΑμεΑ.
• Για τη φύλαξη των σχολικών κτιρίων.
• Για την απομάκρυνση των πυλώνων της ΔΕΗ και των κεραιών

κινητής τηλεφωνίας.
• Για το περιβάλλον.
• Για τη δραστική μείωση, έως και την απάλειψη των τροφείων

των νηπίων στους παιδικούς σταθμούς.
• Για την ύπαρξη εθελοντικής προσφοράς ιατρών σε άνεργους

και ανασφάλιστους συμπολίτες μας.
• Για τις δωρεάν οδοντιατρικές εξετάσεις μαθητών που πραγ-

ματοποίησε μαζί με άλλους συναδέλφους της.
• Συμμετείχαν ενεργά σε όλες τις κινητοποιήσεις της Ένωσης

Γονέων του δήμου για την αναβάθμιση της Παιδείας.
• Πρωτοστάτησαν στη συνεργασία των παρατάξεων της αντιπο-

λίτευσης και πολλές φορές πέτυχε ομοφωνία αποφάσεων με-
ταξύ αυτών.

• Πρωτοστάτησαν στη συγκέντρωση υπογραφών των κατοίκων
της πόλης μας για το Γήπεδο στα Ριμινίτικα. Οι υπογραφές απε-
στάλησαν στο ΣτΕ και βοήθησαν στη θετική του απόφαση για τη
δημιουργία γηπέδου.

• Συμμετείχαν ενεργά και αποφασιστικά στις συγκεντρώσεις και
τις διαμαρτυρίες των κατοίκων της πόλης για τη δημιουργία
κέντρου μεταναστών στο χώρο του πρώην ΚΚΑΧ. Παράλληλα
απέστειλε άμεσα επιστολή στους αρμόδιους υπουργούς ζη-
τώντας την ακύρωση των σχεδίων τους

Αγαπητοί συμπολίτες μου, 
εύχομαι να ήταν δυνατό να επικοινωνήσω με κάθε έναν από

εσάς ξεχωριστά για να ανταλλάξουμε απόψεις, σκέψεις και προ-
βληματισμούς για την πόλη μας και την αναβάθμιση του τόπου που
μεγαλώνουν τα παιδιά μας. 

Η μικρή μας πόλη δοκιμάζεται από μεγάλα  προβλήματα, που
οι συνδημότες μας βιώνουν καθημερινά. Παρουσιάζει σοβαρές
ελλείψεις σε θέματα καθαριότητας, συντήρησης και αξιοποίησης
της δημοτικής περιουσίας και των λιγοστών κοινόχρηστων
χώρων,  δημοσίων υπηρεσιών,  δικτύου συγκοινωνιών,  δομών
υγείας και πρόνοιας,  συντήρησης και εκσυγχρονισμού σχολικών
κτιρίων, αθλητικών χώρων κτλ. Η πόλη μας απειλείται με περαι-
τέρω υποβάθμιση (σχεδιαζόμενη λειτουργία κέντρου μεταναστών,
απαξίωση μέχρι κλείσιμο του Νοσοκομείου μας). Οι συνδημότες
μας αντιμετωπίζουν προβλήματα οικονομικής ανέχειας, ανεργίας
ή επισφαλούς εργασίας. 

Χρειαζόμαστε μια ενεργητική και δυναμική διοίκηση του
Δήμου που θα είναι συμπαραστάτης και συνάμα σκληρός αγωνι-
στής για τη διασφάλιση των δικαιωμάτων των πολιτών και την
αναβάθμιση της πόλης μας.

Ο Δήμος μας απειλείται τα επόμενα χρόνια από υπέρογκα
χρέη, εξαιτίας αλόγιστου δανεισμού που δεν έχει εξοφληθεί ικα-
νοποιητικά από τις προηγούμενες διοικήσεις. Είναι επιτακτική η
ανάγκη χρηστής διαχείρισης των οικονομικών του Δήμου μας για
να μην καταρρεύσει.

ΔΕΣΜΕΥΟΜΑΣΤΕ ότι θα αλλάξουμε προς το καλύτερο τον
τρόπο λειτουργίας του δήμου μας και θα είμαστε κοντά σας συνε-
χώς, καθ’ όλη τη διάρκεια της δημοτικής περιόδου και όχι λίγο
πριν πάτε στις κάλπες.
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Ιστοσελίδα: www.dek-agiavarvara.gr

Υ Γ Ε Ι Α
Η υγεία μας είναι πρώτιστο αγαθό. Κι όμως στις μέρες μας,

για κάποιους συμπολίτες μας καταντά πολυτέλεια η πρόσβαση
ακόμη και στην πρωτοβάθμια φροντίδα υγείας! 

ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ
ΑΓΩΝΑΣ για την πλήρη διασφάλιση του δικαιώ-
ματος ΟΛΩΝ των ανθρώπων στην ΥΓΕΙΑ.  Πλήρης,
επαρκής και σύγχρονη δωρεάν δημόσια υγεία. 

ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑ ΦΡΟΝΤΙΔΑ ΥΓΕΙΑΣ  (ΙΚΑ – ΕΟΠΥΥ)
Τα ιατρεία του ΙΚΑ-ΕΟΠΠΥ στην Αγία Βαρβάρα ανέκαθεν

δεν επαρκούσαν  για να  καλύψουν τις ανάγκες των κατοί-
κων. Η κεντρική εξουσία πρόσφατα μας τα στέρησε κι αυτά
και μάλιστα για μεγάλο χρονικό διάστημα αναφορικά με το
νευραλγικό τομέα της ΥΓΕΙΑΣ, προκειμένου να μεταβούμε
στο ΠΕΔΥ. Η Δημοτική Αρχή δεν πρόβαλε ιδιαίτερες αντι-
στάσεις στις κυβερνητικές ενέργειες, ούτε έδειξε αγωνιστική
διάθεση . 

Επιπλέον, είναι αδιανόητο να απευθυνόμαστε τόσα χρό-
νια στον Κορυδαλλό για τις διοικητικές υπηρεσίες του φο-
ρέα.

Να αξιοποιηθεί επιτέλους  το κτίριο, ιδιοκτησίας   του  ΙΚΑ,
που βρίσκεται στα όρια του Νοσοκομείου, πλησίον του Άλ-
σους Μητέρα,  για την εγκατάσταση και  λειτουργία δομών
υγείας και πρόνοιας που στερούνται οι πολίτες.

Δεν νοείται η χρήση του εν λόγω κτιρίου, ως κέντρου
μεταναστών, όπως σχεδιάζει το Υπουργείο Δημόσιας Τάξης

και Προστασίας του Πολίτη, τη στιγμή που δεν ικανοποιούνται
τόσες βασικές ανάγκες υγείας και πρόνοιας των Ελλήνων
πολιτών.

ΔΕΥΤΕΡΟΒΑΘΜΙΑ ΦΡΟΝΤΙΔΑ ΥΓΕΙΑΣ - ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ
Το Γενικό Νοσοκομείο «Η ΑΓΙΑ ΒΑΡΒΑΡΑ» υποβαθμιζό-

ταν και ακολουθούσε φθίνουσα πορεία όλα αυτά τα χρόνια και
τελικά κατέληξε σε ουσιαστικό «κλείσιμο». 

Στα χαρτιά αναφέρεται ως Νοσοκομείο, αλλά μόνο ως πα-
ράρτημα  περιορισμένων υπηρεσιών υγείας, ως μονάδα εξω-
τερικών ιατρείων ή ως υποτυπώδες Κέντρο Υγείας  θα μπο-
ρούσε να χαρακτηριστεί.  

Νοσοκομείο, χωρίς χειρουργείο και όλες τις βασικές ια-

τρικές ειδικότητες και υπηρεσίες παροχής υγείας και περί-
θαλψης δε νοείται .

Είναι κρίμα, γιατί το νοσοκομείο αυτό είναι απαραίτητο στην
πόλη μας και στις γύρω περιοχές και έχει προσφέρει πολύ-
τιμες υπηρεσίες επί σειρά ετών. 

Είναι κρίμα γιατί ο απερχόμενος δήμαρχος και η δημο-
τική αρχή δεν φάνηκαν αντάξιοι των περιστάσεων και των
κρίσιμων στιγμών. 

Ο δήμαρχος επαναπαύθηκε στις δηλώσεις και στις  υπο-
σχέσεις του Υπουργού Υγείας , κ. Άδωνι Γεωργιάδη και λει-
τουργούσε καθησυχαστικά. Δεν επέδειξε την πρέπουσα αγω-
νιστικότητα και  πυγμή. Ακόμα και προγραμματισμένη συγ-
κέντρωση διαμαρτυρίας ανέβαλε, δείχνοντας πίστη και
υποταγή σε ψευδείς υπουργικές υποσχέσεις . Αφέλεια, έλ-
λειψη δυναμικής  ή  ταύτιση απόψεων κυβερνητικής πολι-
τικής;

ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ
• ΑΓΩΝΑΣ σκληρός, συνεχής , επίπονος και μαζικός για

την επαναλειτουργία ενός  σωστού, λειτουργικού και σύγ-
χρονου ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ, που να καλύπτει αξιοπρεπώς
το σύνολο των δευτεροβάθμιων αναγκών υγείας και πε-
ρίθαλψης.

• Επαναλειτουργία του χειρουργικού τομέα και όλων των
ιατρικών ειδικοτήτων.

• Εξασφάλιση  ικανού και αναγκαίου αριθμού εργαζο-
μένων, γιατρών και βοηθητικού  προσωπικού.

• Εξασφάλιση της απαραίτητης  υλικοτεχνικής υποδομής.
• 24ωρη εφημερία.

ΔΡΑΣΕΙΣ
• Ασκήσαμε πιέσεις στη διοίκηση του Δήμου, ζητώντας

σθεναρή και  ικανή υπεράσπιση του Νοσοκομείου
μας.

• Ενισχύσαμε τη λήψη αποφάσεων του Δημοτικού Συμ-
βουλίου, υπέρ της σωστής λειτουργίας και αναβάθμι-
σής  του. 

• Ευαισθητοποιήσαμε  και ενημερώσαμε τον κόσμο, στο
μέτρο των δυνατοτήτων μας. 

• Συμμετείχαμε ενεργά σε κινητοποιήσεις και συγκεν-
τρώσεις διαμαρτυρίας.
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Κ Ο Ι Ν Ω Ν Ι Κ Η  Π Ρ Ο Ν Ο Ι Α  
Το κοινωνικό πρόσωπο του Δήμου μας πρέπει να ενι-

σχυθεί, ειδικά αυτή τη δύσκολη περίοδο για όλους μας. Οι κά-
τοικοι της Αγίας Βαρβάρας  προσμένουν έμπρακτη βοήθεια
από το Δήμο τους τώρα.

ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΜΕ
• Δημιουργία Κέντρου Πρόνοιας, που θα στεγάζει Κοινω-

νικό Ιατρείο, Οδοντιατρείο, Φαρμακείο, Κέντρο Τηλεϊατρι-
κών Υπηρεσιών (σε συνεργασία με τον ΟΤΕ), Ψυχολογικής
Στήριξης και Συμβουλευτικής, Κοινωνικό Παντοπωλείο.  

Προγράμματα αρωγής υγείας και πρόληψης
• Τα φάρμακα που μένουν  αχρησιμοποίητα,  δε θα πρέ-

πει να πετιούνται  στα σκουπίδια, τόσο για λόγους οι-
κονομικούς όσο και  για λόγους περιβαλλοντικούς. Μέσω
του Κοινωνικού Φαρμακείου πρέπει τα φάρμακα αυτά
να συλλέγονται και να διατίθενται σε άλλους ασθενείς,
που τα έχουν ανάγκη και είναι ανασφάλιστοι ή σε δύ-
σκολη οικονομική κατάσταση. ΚΑΝΕΝΑΣ ΑΝΑΣΦΑΛΙ-
ΣΤΟΣ ΧΩΡΙΣ ΦΑΡΜΑΚΑ.

• Δωρεάν παροχές προς άνεργους και άπορους συμπο-
λίτες μας , όπως  συμμετοχή σε αθλητικά  προγράμμα-
τα, στο ωδείο , στις σχολές  χορού  του Δήμου κτλ.

• Δημιουργία κέντρου περισυλλογής μεταχειρισμένων
ενδυμάτων και λοιπών αντικειμένων σε καλή κατάστα-
ση, τα οποία θα προωθούνται σε άπορους συμπολίτες μας.

• Στέγαση  αστέγων και άπορων συνδημοτών μας , όπως
άλλωστε ορίζει ο κώδικας Δήμων και Κοινοτήτων. 

• Στήριξη μονογονεϊκών και  πολύτεκνων οικογενειών.
• Στήριξη και ανάπτυξη του προγράμματος «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ

ΣΠΙΤΙ».
• Προώθηση θεμάτων και προγραμμάτων ισότητας των

δύο φύλων και εναρμόνιση της οικογενειακής και
επαγγελματικής ζωής τους

Κ Α Π Η  –  Η Λ Ι Κ Ι Ω Μ Ε Ν Ο Ι
• Ιατρική βοήθεια, ενημέρωση, προληπτικές εξετάσεις  στο

χώρο των ΚΑΠΗ από εξειδικευμένο  προσωπικό.
• Σωστή συντήρηση όλων των κτιρίων ΚΑΠΗ και ανα-

καίνιση των δύο παλαιοτέρων. Το ΚΕΦΑ βρίσκεται σε
φρικτή κατάσταση, καθώς εδώ και πολύ καιρό, τρέχουν
κυριολεκτικά νερά από το ταβάνι (δες φωτο).

• Εξασφάλιση οδηγού και  πούλμαν για τις ανάγκες των
ΚΑΠΗ,  με συνέπεια τη δραστική μείωση της δαπάνης

συμμετοχής των ηλικιωμένων στις εκδρομές τους.
Δωρεάν συμμετοχή των άπορων ηλικιωμένων.

• Πολιτιστικές εκδηλώσεις, χορού , μουσικής, θεάτρου ,
ζωγραφικής κα. τεχνών.

• Δημιουργία κέντρου ψυχικής στήριξης ηλικιωμένων.

Α μ ε Α  
ΔΡΑΣΕΙΣ  ΔΕΚ

• Εισηγηθήκαμε στο ΔΣ και επιτύχαμε τη λήψη σχετικής
απόφασης για την απρόσκοπτη προσβασιμότητα των
ΑμεΑ σε όλα τα δημοτικά κτίρια και τους αθλητικούς χώ-
ρους. Δεν είδαμε την υλοποίηση της σχετικής απόφα-
σης από τη Δημοτική Αρχή. 

ΣΥΝΕΧΙΖΟΥΜΕ ΝΑ ΤΗ ΔΙΕΚΔΙΚΟΥΜΕ, όπως και:
• Απρόσκοπτη πρόσβαση των ΑμεΑ σε λοιπούς δημόσι-

ους  χώρους, πεζοδρόμια, πλατείες ,  σχολεία, αθλητι-
κές εγκαταστάσεις κλπ. Διευκόλυνση μετακινήσεων.

• Προώθηση προγραμμάτων ένταξης των ΑμεΑ σε ερ-
γασιακό χώρο. 

Π Α Ι Δ Ε Ι Α
Όλοι κατανοούμε ότι από τον τομέα της παιδείας εξαρτά-

ται το μέλλον μας και ότι η φροντίδα του εκπαιδευτικού μας
συστήματος είναι καθοριστική. Ο δήμος οφείλει να είναι αρω-
γός και συμπαραστάτης στα σχολικά ζητήματα. Τώρα μάλιστα
με τον Καλλικράτη, οι αρμοδιότητες και οι υποχρεώσεις του
Δήμου είναι αυξημένες. 

ΔΡΑΣΕΙΣ ΔΕΚ
• Πρόταση εγκατάστασης συστημάτων συναγερμού και

λοιπών τρόπων φύλαξης των σχολικών κτιρίων κα-
ταθέσαμε και προωθήσαμε στο Δημοτικό Συμβούλιο
κατά την προηγούμενη θητεία μας. Παρότι λήφθηκε σχε-
τική απόφαση, δυστυχώς δεν έχει ακόμα υλοποιηθεί
από τη Δημοτική Αρχή.

• Αγωνιστήκαμε και πιέσαμε τη διοίκηση για την άμεση
απόδοση των κονδυλίων των κρατικών επιχορηγήσε-
ων στα σχολεία της πόλης μας, που πολλές φορές κα-
θυστερούσε αναίτια από τη Δημοτική Αρχή, με αποτέ-
λεσμα να δυσχεραίνεται περαιτέρω η λειτουργία των
σχολείων.
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ΔΕΣΜΕΥΣΕΙΣ
• Συνεχής , ακατάπαυστος και σκληρός, αλλά δίκαιος ΑΓΩ-

ΝΑΣ για τη διεκδίκηση περισσότερων κρατικών και ευ-
ρωπαϊκών κονδυλίων για την ΠΑΙΔΕΙΑ.

• ΑΜΕΣΗ καταβολή κρατικών κονδυλίων στις σχολικές
επιτροπές.

• ΑΓΩΝΑΣ διεκδίκησης αφορολόγητου πετρελαίου στα
σχολεία.

• ΑΓΩΝΑΣ για την ύπαρξη όλων των ειδικοτήτων στα
ολοήμερα και όλων των εκπαιδευτικών ξένων γλωσ-
σών στα σχολεία.

• Ανακαίνιση κι εκσυγχρονισμός σχολικών κτιρίων.
• «Πράσινα σχολεία» - πρόγραμμα διαμόρφωσης περι-

βάλλοντα χώρου.
• Εγκατάσταση φωτοβολταϊκών.
• Δημιουργία αποθήκης  ώστε να διευκολύνεται η μαζι-

κή αγορά και φύλαξη αναλώσιμων σχολικών ειδών στην
καλύτερη τιμή της αγοράς για οικονομία.

• Ενισχυτική διδασκαλία.
• Συμβουλευτική και παροχή υπηρεσιών από λογοθε-

ραπευτή και παιδοψυχολόγο στα σχολεία. 
• Δημιουργία εργαστηρίων πειραματικής φυσικής.
• Δημιουργία κατάλληλων αιθουσών εκδηλώσεων.
• Ενίσχυση και επέκταση του θεσμού της Σχολής Γονέων. 
• Επαναφορά σχολικών φυλάκων και εξασφάλιση σχο-

λικού τροχονόμου σε όποιο σχολείο λείπει.
• Εγκατάσταση συστημάτων συναγερμού για τη φύλαξη

των σχολείων.
• Προσεκτική διερεύνηση των αιτιών, που οδηγούν μαθη-

τές της πόλης μας να φοιτούν σε σχολεία όμορων δήμων
και άμεση αντιμετώπιση του προβλήματος στην πηγή του.

• Στήριξη των φοιτητών μας , που φοιτούν σε επαρχιακές
πόλεις και βρίσκονται σε δύσκολη οικονομική κατάσταση.
Υποτροφίες σε όσους φοιτητές διαπρέπουν.

• Ενίσχυση της συνεχιζόμενης δια βίου εκπαίδευσης.
• Αναβάθμιση και πιθανή μετεγκατάσταση της Δημοτικής

Βιβλιοθήκης “Ν. Χαχλάκης” με αύξηση του αριθμού των
βιβλίων, επέκταση του ωραρίου λειτουργίας και το από-
γευμα, διάθεση ηλεκτρονικών υπολογιστών και ψη-
φιοποίηση των αρχείων, λειτουργία κυλικείου κοντά στο
χώρο, κατάλληλη διαμόρφωση του χώρου, ώστε να
υπάρχει πρόσβαση και από άτομα με ειδικές ανάγκες.

• Κινητή βιβλιοθήκη.

Π Α Ι Δ Ι Κ Ο Ι  Σ Τ Α Θ Μ Ο Ι
Η σύγχρονη πραγματικότητα αναγκάζει τη μητέρα να ανα-

ζητήσει εργασία. Οι συνθήκες εργασίας είναι συχνά δύσκο-
λες και οι χρηματικές απολαβές μικρές, ειδικά στις μέρες μας
με την δυσβάσταχτη οικονομική κρίση. Ο δήμος οφείλει να
συμπαρασταθεί με όλες του τις δυνάμεις στις εργαζόμενες μη-
τέρες των βρεφών και νηπίων.

ΜΕΧΡΙ ΤΩΡΑ ΕΠΙΔΙΩΞΑΜΕ ΚΑΙ ΠΕΤΥΧΑΜΕ:
• Όλα αυτά τα χρόνια της θητείας μας επιδιώξαμε τη δω-

ρεάν φιλοξενία στους παιδικούς και βρεφονηπιακούς
σταθμούς του Δήμου μας νηπίων οικογενειών, αν όχι
όλων, τουλάχιστον εκείνων με εισόδημα μέχρι 30.000€,
ώστε να υπάρχει ισοτιμία και να εξισωθούν με τις υπό-
λοιπες οικογένειες που απολαμβάνουν μέχρι σήμερα
επιδοτήσεις τροφείων από την ΕΕΤΑΑ. Μετά από ισχυ-
ρές και συνεχείς πιέσεις καταφέραμε να το αποδεχτεί
και να το εφαρμόσει η Δημοτική Αρχή από το σχολικό
έτος 2013- 2014. (προεκλογικά...!)

• Καταγγείλαμε τον απαράδεκτο, κοινωνικά άδικο και ανι-
σότιμο τρόπο υπολογισμού του οικογενειακού εισοδή-
ματος, προκειμένου να επιλεχθούν οι δικαιούχοι των επι-
δοτήσεων τροφείων των νηπίων στους παιδικούς
σταθμούς, που επικρατούσε μέχρι το 2013. Διαπιστώ-
σαμε ότι δεν υπολογίζονταν στο συνολικό εισόδημα τα
αυτοτελή φορολογηθέντα εισοδήματα (δηλ. τα εισοδή-
ματα που είχαν φορολογηθεί στην πηγή τους) , με απο-
τέλεσμα την επιδότηση πλουσιοτέρων έναντι αντικει-
μενικά φτωχότερων συμπολιτών μας, μεταξύ των
οποίων και ο νυν δήμαρχος! Επιδιώξαμε την αποκα-
τάσταση της κοινωνικής δικαιοσύνης και στο θέμα αυτό
και την επιτύχαμε. Μετά από έντονες αντιδράσεις, πα-
ρεμβάσεις και τεκμηριωμένες εισηγήσεις προς όλες τις
αρμόδιες υπηρεσίες (κάτι που όφειλε να κάνει και η Δη-
μοτική Αρχή, αλλά δεν το έπραξε...), κατορθώσαμε από
το σχολικό έτος 2013-2014 την διόρθωση του σοβαρό-
τατου αυτού θέματος και την επίσημη ανακοίνωση ότι
πλέον συμπεριλαμβάνονται και αυτά τα εισοδήματα στον
υπολογισμό του συνολικού εισοδήματος. 

• Κάναμε έλεγχο των τροφίμων και προμηθειών παιδι-
κού σταθμού και διαπιστώσαμε παρεκκλίσεις από τις
απαιτούμενες προδιαγραφές. Διαμαρτυρηθήκαμε και κα-
ταγγείλαμε το γεγονός ώστε να διορθωθεί.

ΑΠΑΙΤΟΥΝΤΑΙ 
• Νέοι παιδικοί σταθμοί , ώστε να αυξηθεί ο αριθμός των

παιδιών που δύνανται να φιλοξενηθούν kai svsth syn-
thrhsh tvn yfistamenvn.

• Μετεγκατάσταση του Γ΄ Παιδικού Σταθμού (Σάμου 23).
• Ιατρική εξέταση των νηπίων σε όλη τη διάρκεια της σχο-

λικής χρονιάς , ενημέρωση γονέων για θέματα υγείας
και πρόληψης ασθενειών και ατυχημάτων των νηπίων.

• Αντικατάσταση των πλαστικών δαπέδων και του πλα-
στικού γκαζόν από τους προαύλιους χώρους των παι-
δικών σταθμών και νηπιαγωγείων, τα οποία αποδε-
δειγμένα είναι ανθυγιεινά και επικίνδυνα.

Ιστοσελίδα: www.dek-agiavarvara.gr
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Α Θ Λ Η Τ Ι Σ Μ Ο Σ
«Νους υγιής εν σώματι υγιές»     
ΣΤΗΝ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΗ ΘΗΤΕΙΑ ΜΑΣ ΜΕ ΤΗΝ ΕΚΛΟΓΙΚΗ 
ΔΥΝΑΜΗ ΠΟΥ ΕΣΕΙΣ ΜΑΣ ΔΩΣΑΤΕ ΜΕ ΤΗ ΨΗΦΟ ΣΑΣ:

• Ενισχύσαμε με την ψήφο, τη δράση και τις πρωτοβου-
λίες μας, την προσπάθεια ανακατασκευής και λειτουρ-
γίας του γηπέδου στα ΡΙΜΙΝΙΤΙΚΑ.

• Ενισχύσαμε με τη ψήφο μας αθλητικά έργα για την πόλη.
• Διεκδικήσαμε την δίκαιη ισοκατανομή ωρών και χώ-

ρων στα αθλητικά μας σωματεία προς όφελος πρώτι-
στα των παιδιών και των κατοίκων της πόλης.

• Καταγγείλαμε την ελλιπή συντήρηση των αθλητικών χώ-
ρων και εγκαταστάσεων από τη διοίκηση του Δήμου . 

• Εισηγηθήκαμε και πετύχαμε τη λήψη απόφασης από το
Δημοτικό Συμβούλιο της πόλης, σχετική με την εκτέλεση
εργασιών που να εξασφαλίζουν την απρόσκοπτη πρό-
σβαση των ΑμεΑ στους αθλητικούς χώρους .

ΔΥΣΤΥΧΩΣ Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΔΕΝ ΕΧΕΙ ΑΝΤΑΠΟΚΡΙΘΕΙ
ΣΤΑ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ ΑΠΟ ΑΥΤΑ ΠΟΥ ΕΙΧΕ ΠΡΟΕΚΛΟΓΙΚΑ
ΕΞΑΓΓΕΙΛΕΙ! ΔΕΝ ΕΙΔΑΜΕ ΑΚΟΜΗ, ΠΑΡΑ ΜΟΝΟ ΣΤΑ ΧΑΡ-
ΤΙΑ… Ποδοσφαιρικό γήπεδο, κολυμβητήριο, γήπεδα 5χ5,
ασφαλές και άρτιο ανοικτό γήπεδο μπάσκετ κτλ.

ΣΤΟΧΟΙ ΜΑΣ ΕΙΝΑΙ:
• Επιτάχυνση των διαδικασιών κατασκευής του γηπέδου

στα ΡΙΜΙΝΙΤΙΚΑ, με ανάπλαση πρασίνου πέριξ της γη-
πέδου και χώρο στάθμευσης. Καιρός να αποκτήσουμε
το ποδοσφαιρικό γήπεδο που τόσα χρόνια μας στέρη-
σαν άστοχοι και επιπόλαιοι χειρισμοί της Δημοτικής Αρ-
χής και ακραίες αντιδράσεις ορισμένων κατοίκων. 

• Γήπεδα 5Χ5
• Προώθηση αιτήματος προς το Δρομοκαϊτειο, ώστε να

αξιοποιηθεί μέρος του κληροδοτήματος με επένδυση ευ-
ρωπαϊκών κονδυλίων για τη ψυχική υγεία και να κα-
τασκευαστεί εκεί στάδιο που θα χρησιμοποιείται και από
το Δρομοκαϊτειο , αλλά και θα παραχωρείται στο Δήμο
μας για τις αθλητικές του ανάγκες. 

• Κατασκευή κολυμβητηρίου. 
• Αποκατάσταση των κατεστραμμένων και παραμελη-

μένων ανοικτών γηπέδων μπάσκετ, όπως αυτό στην οδό
Μαρ. Αντύπα (εδώ σκούριασε η βάση της μπασκέτας,
μέχρι που έπεσε! Η διοίκηση αντί να προλάβει ή να επα-
νορθώσει τη ζημιά, αφαίρεσε και την άλλη μπασκέτα!)
και στην οδό Δεληγιάννη (μπασκέτα χωρίς ταμπλό και

δάπεδο γηπέδου τσιμεντένιο, ανώμαλο, σε κάκιστη κα-
τάσταση, συνεπώς επικίνδυνο!)

• Γήπεδο τένις
• Κατασκευή δεύτερου δημοτικού γυμναστηρίου (ενόρ-

γανη γυμναστική) και βέβαια όχι σε υπόγειο χώρο…
• Κέντρο βαρέων αθλημάτων (πυγμαχίας, άρσης βαρών,

TAEKWODO,ελληνορωμαϊκής πάλης, κλπ.)
• Ενίσχυση των αθλητικών σωματείων του Δήμου μας ποι-

κιλοτρόπως.
• Κατανομή των αθλητικών χώρων και των ωρών σε αυτά

με τρόπο δίκαιο, αναλογικό και ισότιμο, με προτεραιότητα
στις αθλητικές ανάγκες των παιδιών και των κατοίκων
του Δήμου μας.

• Σωστή και τακτική συντήρηση των αθλητικών εγκατα-
στάσεων του Δήμου μας

• Ελεύθεροι χώροι άθλησης δημοτών, χωρίς οικονομι-
κή επιβάρυνση.

• Χώροι άθλησης εναρμονισμένοι με το φυσικό περι-
βάλλον και εύκολα επισκέψιμοι από ΑμεΑ. 

• Μείωση των συνδρομών για τα δημοτικά προγράμμα-
τα μαζικού αθλητισμού. Δωρεάν για τους οικονομικά
ασθενέστερους συμπολίτες μας.

• Αθλητικό πρόγραμμα «Μάνα και Παιδί». 

Ε Λ Λ Η Ν Ε Σ  Τ Σ Ι Γ Γ Α Ν Ο Ι
Οι Έλληνες Τσιγγάνοι είναι μια πολυπληθής κοινωνική ομά-

δα. Οφείλουμε να σεβόμαστε ο ένας τον άλλον, αφού όλοι μας
κατοικούμε στην ίδια πόλη. 

Δεν είναι γνωστό πάντως στον κόσμο, ότι  η  προηγούμενη
Δημοτική Αρχή έχει εισπράξει από την Ευρωπαϊκή Ένωση  πολ-
λά χρήματα για προγράμματα που αφορούσαν την αναβάθμι-
ση της ποιότητας ζωής των Τσιγγάνων, αλλά τα  κονδύλια αυτά
που προορίζονταν γι’ αυτούς, τελικά τα διέθεσε για άλλους σκο-
πούς. Θα ελεγχθεί, αν είχε το δικαίωμα να πράξει κάτι τέτοιο!

ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΜΕ 
• Ανάδειξη της πολιτιστικής τους κληρονομιάς
• Αξιοποίηση Ευρωπαϊκών προγραμμάτων που αφορούν

τη βελτίωση της  ποιότητας ζωής και  εργασίας των Ελ-
λήνων Τσιγγάνων, σε συνεργασία μαζί τους.

• Συμμετοχή των άπορων και άστεγων δημοτών μας Τσιγ-
γάνων στα προγράμματα κοινωνικής πρόνοιας, υπό
ίσους όρους με τους υπόλοιπους συνδημότες μας.

• Όπως όλες οι κοινωνικές ομάδες στο Δήμο μας, έτσι και
οι Τσιγγάνοι, πρέπει  να μετέχουν ισότιμα και αναλογι-
κά στις θέσεις  εργασίας του Δήμου μας. Άλλωστε η ερ-
γασία είναι δικαίωμα κάθε πολίτη και όλοι θα πρέπει να
έχουν ίσες ευκαιρίες.

• Διασφάλιση της απρόσκοπτης, ολοκληρωμένης και επι-
τυχούς φοίτησης  των  μαθητών  Roma στα σχολεία.
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Κ Α Θ Α Ρ Ι Ο Τ Η Τ Α
Η καθαριότητα αποτελεί πρώτιστη επιδίωξη όλων μας. Κατ’

αρχήν είναι θέμα υγείας κι έπειτα θέμα αισθητικής και δείγ-
μα πολιτισμού. 
ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ

• Συχνότερος καθαρισμός και απολύμανση των κάδων
απορριμμάτων. Αντικατάσταση παλαιών, κατεστραμ-
μένων κάδων.

• Συστηματική εφαρμογή ανακύκλωσης.  Εφαρμογή με-
θόδου κομποστοποίησης.

• Σύγχρονοι μέθοδοι και μέσα αποκομιδής απορριμμάτων. 
• Αύξηση του προσωπικού καθαριότητας στους δρόμους,

στις πλατείες και πρωτίστως στις παιδικές χαρές.
• Απεντομώσεις και μυοκτονίες.
• Απομάκρυνση του γκαράζ απορριμματοφόρων, μέσα

από τα σπίτια των συνδημοτών μας, της οδού Σιπύλου.

ΣΥΓΚΟΙΝΩΝΙΕΣ-ΜΕΤΡΟ–ΜΕΤΑΚΙΝΗΣΕΙΣ
Με τη συχνή, καθημερινή  χρήση των οχημάτων μας, προ-

καλείται κυκλοφοριακή συμφόρηση στην πόλη μας, ηχορύ-
πανση,  μολύνουμε  την ατμόσφαιρα και σπαταλάμε τα χρήματά
μας καθώς και  πολύτιμο συνάλλαγμα για εισαγωγή καυσίμων.

Η πρόσβαση προς το πολυπόθητο ΜΕΤΡΟ είναι δυσχερής,
εξαιτίας αραιών δρομολογίων της δημόσιας συγκοινωνίας, ενώ
περιοχές της πόλης δεν καλύπτονται καθόλου από δημόσια
συγκοινωνία. 

Σε πολλούς δρόμους της πόλης μας τα πεζοδρόμια είναι
άθλια. Αδιάβατα σε κάποια σημεία, αναγκάζουν τους πεζούς
να βαδίζουν μέσα στο δρόμο. Αλλού δεν έχουν πλακοστρωθεί
και αλλού οι πλάκες είναι σπασμένες  και επικίνδυνες με απο-
τέλεσμα σοβαρούς τραυματισμούς πεζών. Υπάρχουν σημεία
πεζοδρομίων, που λόγω μεγάλης υψομετρικής διαφοράς,
αποτελούν πραγματικές παγίδες  πτώσης και τραυματισμού
των πεζών και ακόμη περισσότερο των παιδιών , των ηλι-
κιωμένων και των ατόμων με ειδικές ανάγκες. 

Υπάρχουν ακόμη και… περιφραγμένα πεζοδρόμια, σαν να
είναι ιδιωτικές περιουσίες, με τα οποία όμως η διοίκηση του
Δήμου ουδέποτε ασχολήθηκε! Το μόνο που έκανε ήταν λίγους
μήνες πριν τις εκλογές να διαλύσει ολοσχερώς πεζοδρόμια
που δεν ήταν σε τόση άσχημη κατάσταση, αλλά σε κεντρικές,
πολυσύχναστες οδούς και να τα επανακατασκευάσει, δαπα-
νώντας υπέρογκα ποσά για λόγους προβολής την τελευταία
στιγμή. Ποιους θέλουν να παραπλανήσουν; Καμία σημασία σε
μικρότερες οδούς με μεγαλύτερες ανάγκες!

ΔΕΣΜΕΥΟΜΑΣΤΕ:
• ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΣΥΓΚΟΙΝΩΝΙΑ Τοπική δωρεάν δημοτική

συγκοινωνία που θα εξυπηρετεί τις ανάγκες πρόσβα-
σης όλων των συμπολιτών μας στους  σταθμούς Με-
τρό και σε κεντρικά σημεία της πόλης μας.

• ΜΕΤΡΟ Άσκηση πιέσεων προς όλες τις κατευθύνσεις
για την επίσπευση των εργασιών επέκτασης του ΜΕΤΡΟ
στην πόλη μας.

• ΟΔΟΣΤΡΩΜΑΤΑ  Ασφαλτόστρωση, όπου τα οδοστρώ-
ματα της πόλης είναι σε κακή κατάσταση.

• ΠΕΖΟΔΡΟΜΙΑ Διαρκής επισκευή, πλακόστρωση, όπου

απαιτείται, επανασχεδιασμός μη βατών πεζοδρομίων,
αισθητικές παρεμβάσεις, ενίσχυση πρασίνου.  Όλα τα πε-
ζοδρόμια του Δήμου μας πρέπει να είναι λειτουργικά για
όλους ανεξαιρέτως τους συμπολίτες μας και φυσικά προ-
σβάσιμα για τα άτομα με ειδικές ανάγκες.

• ΠΟΔΗΛΑΤΟ Μελέτη δημιουργίας ποδηλατοδρόμων και
διευκόλυνσης της μαζικής και κυρίως ασφαλούς  χρή-
σης  ποδηλάτων στους δρόμους της πόλη μας. Δημο-
τική Ενοικίαση ποδηλάτων.
Δημιουργία ποδηλατικών διαδρομών κοντά στη φύση. 

Π Υ Λ Ω Ν Ε Σ  Δ Ε Η
Οι πυλώνες υψηλής τάσης της ΔΕΗ,

μέσω των 4 εναέριων γραμμών, συνεχίζουν
δυστυχώς να «κοσμούν» την πόλη μας, σή-
μερα εν έτι 2014! Παρά την κυβερνητική από-
φαση του 2005, για την οριστική απομά-
κρυνσή  τους, και πάλι καμία εξέλιξη…  Σε
προηγούμενο πρόγραμμά της,  η απερχόμε-
νη  δημοτική  αρχή έγραφε και υποστήριζε ότι
με την κατασκευή του Κέντρου Υψηλής Τά-
σης στο ΡΟΥΦ, σε 3 χρόνια θα είχε ολοκλη-
ρωθεί  η διαδικασία αποξήλωσης τους. «Απομακρύνονται ορι-
στικά οι πυλώνες  και υπογειοποιείται  το δίκτυο», έλεγαν χα-
ρακτηριστικά.

Κι όμως τίποτε δεν έχει γίνει και αυτή την τετραετία… ΔΥ-
ΣΤΥΧΩΣ, η  παραμικρή πρωτοβουλία, αγωνιστική διάθεση και
άσκηση πιέσεων από την παρερχόμενη Δημοτική Αρχή!

TI ΕΝΕΡΓΕΙΕΣ EKANE H ΔΕΚ ΣΤΗ ΘΗΤΕΙΑ ΤΗΣ ΓΙΑ ΤΟ ΘΕΜΑ:
• Άσκηση συνεχών πιέσεων προς τη Δημοτική Αρχή, μήπως

τελικά ευαισθητοποιηθεί και ενεργοποιηθεί, αλλά μάταια!
• Άσκηση πιέσεων και αποστολή επιστολών  προς τη ΔΕΗ

και το Υπουργείο Περιβάλλοντος. Επικοινωνία και συ-
νεργασία με ειδικούς επί του θέματος.

ΣΤΟΧΕΥΟΥΜΕ ΚΑΙ ΔΕΣΜΕΥΟΜΑΣΤΕ ΓΙΑ :
• Συνεχείς αγώνες, πιέσεις και διαμαρτυρίες, του Δήμου

και των κατοίκων  της, προς την Περιφέρεια, προς τη ΔΕΗ
και το Υπουργείο Περιβάλλοντος, που κωλυσιεργούν
προκλητικά σχετικά με την εκτέλεση του έργου.

• Να ζητηθεί η γνωμοδότηση της αρμόδιας επιτροπής της
Ευρωπαϊκής Ένωσης για το θέμα.  

• Ενημέρωση – ευαισθητοποίηση των κατοίκων μετά από
πρόσκληση ειδικών επί του θέματος επιστημόνων και
εκ νέου μέτρησης της ηλεκτρομαγνητικής ακτινοβολίας
με ειδικές , σύγχρονες συσκευές στους χώρους που ζουν
και εργάζονται .

• Στήριξη όλων των προσπαθειών και σχετικών πρωτο-
βουλιών για την απομάκρυνση των πυλώνων.

• Η ΔΕΗ να χρεώνει φθηνότερα το οικιακό ρεύμα στη πόλη
μας, εξαιτίας της ύπαρξης των πυλώνων, σαν αντι-
σταθμιστικό παράγοντα του οικονομικού, περιβαλλον-
τικού  και υγειονομικού κακού που προκαλεί η παρουσία
τους στους κατοίκους της Αγίας Βαρβάρας, έως ότου αυ-
τοί απομακρυνθούν.

Ιστοσελίδα: www.dek-agiavarvara.gr
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Κ Ε Ρ Α Ι Ε Σ  Κ Ι Ν Η Τ Η Σ  Τ Η Λ Ε Φ Ω Ν Ι Α Σ
Παντού ξεφυτρώνουν κεραίες κινητής τηλεφωνίας. Το

γεγονός ότι τοποθετούνται στις ταράτσες των σπιτιών κα-
μουφλαρισμένες, υποδηλώνει ότι δεν είναι καθόλα νόμιμες.
Παραμένουν όμως στη θέση τους, χωρίς κανέναν έλεγχο από
τις αρμόδιες Αρχές για τα επίπεδα εκπομπής τους, για τον τρό-
πο λειτουργίας τους ή για τη θέση τοποθέτησής τους. Δεν επι-
τρέπεται να λειτουργούν σήμερα στην πόλη μας κεραίες, δί-
χως ούτε καν δικό τους ρολόι της ΔΕΗ , και η Διοίκηση του
Δήμου να μην κάνει τίποτε. Οι κεραίες που παραμένουν υπό
αυτό το καθεστώς, απειλούν όχι μόνο την υγεία μας, αλλά και
την κοινωνική συνοχή της πόλης μας και τις διαπροσωπικές
σχέσεις των κατοίκων της, που διαπιστώνουν ότι  τα δι-
καιώματά  τους  δεν λαμβάνονται υπόψη , αλλά θυσιάζονται
στο βωμό του κέρδους ορισμένων.

Πόσες παράνομες κεραίες κινητής τηλεφωνίας κατέβασε
η παρερχόμενη Δημοτική Αρχή στη θητεία της; ΟΛΙΓΩΡΙΑ –
ΑΠΑΘΕΙΑ για ένα ακόμα τόσο σοβαρό πρόβλημα.

ΑΠΑΙΤΟΥΝΤΑΙ
• Άμεση απομάκρυνση όλων των κεραιών κινητής τη-

λεφωνίας, που δεν πληρούν όλες τις προϋποθέσεις λει-
τουργίας τους. Εξονυχιστικός έλεγχος πληρότητας των
προϋποθέσεων αυτών . 

• ΑΠΟΦΑΣΙΣΤΙΚΟΤΗΤΑ – ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟΤΗΤΑ – 
ΔΥΝΑΜΙΣΜΟΣ

• Οριστική λύση του προβλήματος με τη συνεργασία ει-
δικών μελετητών και επιστημονικών φορέων .          

ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΚΤΙΡΙΑ–ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΥΣΙΑ
Δημοτικά κτίρια, όπως το κτίριο της πρώην σχολής Ράδου,

της δημοτικής βιβλιοθήκης «Ν. Χαχλάκη» , της παλαιάς αί-
θουσας του δημοτικού συμβουλίου, του ΚΕΦΑ (πλατεία Μα-
κρυγιάννη), δυστυχώς  ρημάζουν, χωρίς συντήρηση και φρον-
τίδα. Αλλά και πιο καινούριες κτιριακές κατασκευές , όπως
η Εστία Ποντίων, το μέγαρο Μ. Σουλιμιώτη κλπ. παρουσιά-
ζουν κατασκευαστικές ατέλειες και σοβαρά προβλήματα ελ-
λιπούς συντήρησης.

Δημοτικές περιουσίες,  όπως  πλατείες και  παιδικές  χα-
ρές, αθλητικές εγκαταστάσεις, ο περιβάλλον χώρος στο
«Σιντριβάνι», οι πέργκολες και οι τουαλέτες στο Άλσος Μη-
τέρας  κλπ. αφέθηκαν από τη Δημοτική Αρχή χωρίς την πρέ-
πουσα φροντίδα, καθαριότητα και συντήρηση. Αντ’ αυτού προ-
τιμούν την παραμέληση και εγκατάλειψή τους , ώστε να προ-
χωρήσουν  μετέπειτα στην εκ νέου κατασκευή των ίδιων στην
ουσία έργων πχ. πλατείες και παιδικές χαρές, κατασπατα-
λώντας δημόσιο χρήμα σε έργα βιτρίνας, με έμφαση και επι-
τάχυνση εργασιών λίγο πριν και κατά τη διάρκεια της προ-
εκλογικής περιόδου!

ΔΡΑΣΕΙΣ
• Στηρίξαμε με τη ψήφο μας στο Δημοτικό Συμβούλιο κάθε

έργο ανάπλασης, εκσυγχρονισμού και αναβάθμισης της
ποιότητας ζωής των κατοίκων της πόλης μας, χωρίς να
υιοθετούμε στείρες αντιπαραθέσεις διοίκησης – αντιπο-
λίτευσης, πάντα με γνώμονα τη λογική και το κοινό καλό.

ΔΕΣΜΕΥΣΕΙΣ
• Καθαριότητα, σωστή συντήρηση, περιποίηση, ανακαί-

νιση και εκσυγχρονισμός της δημοτικής περιουσίας, κτι-
ρίων, εγκαταστάσεων και έργων.

• Έργα ουσίας που λείπουν από την πόλη μας κι όχι… βι-
τρίνας, καθ’ όλη τη διάρκεια της θητείας μας κι όχι την
τελευταία στιγμή… προεκλογικά!

• Διασφάλιση της προσβασιμότητας όλων των δημοτικών
και δημόσιων κτιρίων και χώρων από ΑμεΑ.

Π Α Ν Θ Ε Ο Ν  
Αδειοδότηση, αξιοποίηση ,  επαναλειτουργία του  πρώην

αναψυκτηρίου «ΠΑΝΘΕΟΝ», που έχει αφεθεί από τη νυν Δη-
μοτική Αρχή να ρημάζει και επιβαρύνει το Δήμο μας με υπέ-
ρογκα χρέη. Νόμιμη χρήση του χώρου. 

Θα μπορούσε να λειτουργήσει παράλληλα και ως κέντρο
περιβαλλοντικής εκπαίδευσης.

Σ Χ Ε Δ Ι Ο  Π Ο Λ Η Σ
Ένα πρόβλημα που δεν αντιμετωπιστήκε από όλες τις προ-

ηγούμενες δημοτικές αρχές με την ανάλογη σοβαρότητα εί-
ναι η μη ένταξη στο σχέδιο πόλης των περιοχών «Κακοσού-
λι» λαο λωρίδας γης επί της οδού Ελ.Βενιζέλου (έναντι
Practiker). Μέχρι σήμερα όλοι οι συνδυασμοί επί σειράς ετών
διακύρησσαν στα προγράμματα τους την επίλυση του επι-
σκεπτόμενοι τους κατοίκους εκεί πάντοτε μόνο τις παραμο-
νές των εκλογών. 

Οι κάτοικοι στην περιοχή αυτή επένδυσαν τις πενιχρές οι-
κονομίες τους από χρόνια για να στεγάσουν τις οικογένει-
ες τους και για δεκάδες χρόνια δεν βρήκαν λύση στο πρό-
βλημα τους. 

Τελευταία δυσάρεστη εξέλιξη εν όψει της δημιουργίας του
εθνικού κτηματολογίου, η πρόθεση του ελληνικού δημοσίου με
την υπεύθυνη δήλωση να θεωρηθεί ιδιοκτήτης των παραπά-
νω ιδιοκτησιών, οι οποίες χαρακτηρίζονται και δασικές, με απο-
τέλεσμα να απορριφθούν οι δηλώσεις των πραγματικών ιδιο-
κτητών οι οποιοί όλα αυτά τα χρόνια πληρώνουν φόρους και
τέλη για τα ακίνητα αυτά. Όλα αυτά είναι αποτέλεσμα της εγ-
κληματικής αδιαφορίας την μέχρι σήμερα διοικήσεων του δή-
μου μας και πρέπει να λάβουν τέλος. Δραστικές ενέργειες για
την επίλυση του θέματος με πρωτοστάτη την  Δημοτική αρχή
σε συντονισμό με τους κατοίκους της περιοχής. 



M
ε

αγάπ
η

για
την

π
όλη

μας
9

ΔΡΑΣΕΙΣ: 
• Ζητήσαμε από τη Δημοτική Αρχή στοιχεία για τις ιδιωτικές

περιουσίες στη περιοχή ΚΑΚΟΣΟΥΛΙ και τις διεκδικήσεις
εκτάσεων εκεί από το Δήμο, αλλά δε μας δόθηκαν. 

ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ
• Επίλυση του θέματος και ξεκαθάρισμα του ιδιοκτησια-

κού καθεστώτος.

Δ Ι Κ Τ Υ Ο  Ε Υ Δ Α Π  
Το δίκτυο ύδρευσης και αποχέτευσης του Δήμου μας εί-

ναι πεπαλαιωμένο και παρουσιάζει συχνά και σοβαρά προ-
βλήματα.  Οι επισκευές  και οι λύσεις ανάγκης λύνουν το πρό-
βλημα προσωρινά.

ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ
• Νέο δίκτυο  ύδρευσης  όπου παρουσιάζονται σοβαρά,

δυσεπίλυτα, χρόνια προβλήματα, λόγω παλαιότητας. 

ΧΩΡΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΙΚΗΣ Δ ΙΑΚΟΝΙΑΣ
ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΜΕ:

• Να αξιοποιηθούν προς όφελος της ποιότητας ζωής των
συμπολιτών μας τα δεκάδες στρέμματα της Αποστολι-
κής Διακονίας, που βρίσκονται κοντά στον Ιερό Ναό της
Αγίας Βαρβάρας (πίσω από το S\M My Market), σε συ-
νεργασία με την Αποστολική Διακονία .

Π Ε Ρ Ι Β Α Λ Λ Ο Ν
Ο άνθρωπος δεν μπορεί να ζήσει έξω από το φυσικό πε-

ριβάλλον. Η φύση τον ηρεμεί και αποτελεί πηγή έμπνευσης
και δημιουργίας γι’αυτόν. 

Πρέπει λοιπόν να διαφυλάξουμε το φυσικό μας περιβάλλον
με κάθε τρόπο, για να σώσουμε και τον ίδιο τον άνθρωπο!

ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΜΕ:
• Αναδάσωση, προστασία και ανάδειξη του όρους Αιγάλεω.
• Αύξηση των χώρων προσίνου και αναψυχής. Περιο-

ρισμός στο ελάχιστο της τσιμεντοποιησης.
• Χάραξη διαβάσεων περιπάτου.
• Χρήση υλικών φιλικών στο περιβάλλον για τα δημοτι-

κά έργα.
• Δημιουργία πράσινων διαδρομών, αλλά και ποδηλα-

τοδρόμων.
• Πρόγραμμα υιοθέτησης δέντρου εθελοντικά από παιδιά.

Τα παιδιά μας πρέπει να μάθουν να φυτεύουν, να πε-
ριποιούνται κα να αγαπούν τα δέντρα και τα φυτά. Ει-
δικά εκπαιδευτικά προγράμματα.

• Δημιουργία “πράσινων ταρατσών” στα δημοτικά κτίρια
και σχολεία.  

• Ενημέρωση των πολιτών για αξιοποίηση ειδικών περι-
βαλλοντολογικών προγραμμάτων, που αφορούν κατα-
σκευές και τροποποιήσεις της ιδιωτικής τους περιουσίας
προς την κατεύθυνση εξοικονόμησης ενέργειας.

• Ανανεώσιμες πηγές ενέργειας στο Δήμο. Τοποθέτηση φω-
τοβολταϊκών στα σχολεία και στα δημοτικά κτίρια.

• Επαναλαμβανόμενα μαθήματα σωστής ανακύκλωσης

σε κάθε γειτονιά. Επιβράβευση των πιο αποτελεσματι-
κών προσπαθειών και ενεργειών ανακύκλωσης.

• Προώθηση προγραμμάτων διαδικασιών κομποστο-
ποίησης στα νοικοκυριά του Δήμου μας (πιλοτικά στις
γειτονιές που εμφανίζονται περισσότερο ευαισθητο-
ποιημένες στα οικολογικά ζητήματα και στα θέματα ανα-
κύκλωσης).

• Απομάκρυνση των πυλώνων υψηλής τάσης της ΔΕΗ.
Οι χώροι να δοθούν στο Δήμο, για την κατασκευή παι-
δικών χαρών, χώρων πρασίνου κτλ.

• Απομάκρυνση των αυθαίρετων και παράνομων κεραιών
κινητής τηλεφωνίας. Οριστική λύση στο πρόβλημα των
κεραιών, με βάση τις προτάσεις ειδικών επιστημόνων.

• Οργάνωση κατασκηνωτικών κέντρων για τους θερινούς
μήνες.

Κ Α Τ Ο Ι Κ Ι Δ Ι Α  Κ Α Ι  Α Δ Ε Σ Π Ο Τ Α  Ζ Ω Α
ΔΙΕΚΔΙΚΗΣΑΜΕ ΣΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
ΚΑΙ ΠΕΤΥΧΑΜΕ ΤΗ ΛΗΨΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΓΙΑ:

• Σύσταση δημοτικής επιτροπής, η οποία θα μεριμνεί για
τα θέματα φροντίδας των αδέσποτων ζώων..

• Φροντίδα για την παροχή νερού και τροφής σε διάφο-
ρα σημεία της πόλης.

• Διεκδίκηση των κρατικών κονδυλίων που δικαιούται ο
Δήμος μας για την εξυπηρέτηση των αναγκών των αδέ-
σποτων ζώων αλλά και τη διαφύλαξη της δημόσιας υγεί-
ας και ασφάλειας.

ΣΤΟΧΕΥΟΥΜΕ ΤΗ:
• Δημιουργία ειδικού πάρκου ζώων, όπου θα μπορούν

οι ιδιοκτήτες να πηγαίνουν τα κατοικίδιά τους εκεί να κι-
νούνται ελεύθερα. Τα ζώα χρειάζονται το δικό τους φυ-
σικό χώρο.

• Περισυλλογή και σωστή φροντίδα των αδέσποτων
ζώων από τους δρόμους της πόλης μας.

• Προώθηση προγραμμάτων ενημέρωσης και ευαισθη-
τοποίησης των κατοίκων, αλλά και μαθητών στα σχο-
λεία για σχετικά θέματα.

• Προώθηση και ευρύτερη γνωστοποίηση σε υπεύθυνους
πολίτες της δυνατότητας υιοθεσίας των αδέσποτων ζώων
που έχουν εξεταστεί ιατρικά, εμβολιαστεί, αποπαρασι-
τωθεί, στειρωθεί και σημανθεί ηλεκτρονικά.

• Διαδημοτικό καταφύγιο αδέσποτων ζώων που να με-
ριμνά και για γάτες.

Ιστοσελίδα: www.dek-agiavarvara.gr
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Π Ο Λ Ι Τ Ι Σ Μ Ο Σ
• Αξιοποίηση και σωστή εκμετάλλευση του δημοτικού

κινηματοθέατρου  «ΓΙΑΝΝΗΣ ΡΙΤΣΟΣ», που η ανα-
κατασκευή του κόστισε τόσο ακριβά στους δημότες
(3,85 εκ.€). Επανέλεγχος των τεχνικών προδια-
γραφών του.

• Κατασκευή του ανοικτού θεάτρου στα Νταμάρια.
• Εμπλουτισμός ωδείου με επιπλέον μουσικά όργανα. 
• Ανακαίνιση σχολής χορού.
• Ανάδειξη μέσω ειδικών πολιτιστικών εκδηλώσεων

κοινωνικών ομάδων που ζουν στην πόλη μας και νοι-
άζονται για αυτή.

ΠΑΡΑΒΑΤΙΚΟΤΗΤΑ-ΑΣΤΥΝΟΜΕΥΣΗ
Η εγκληματικότητα  έχει  πάρει ανεξέλεγκτες διαστά-

σεις στις μέρες μας! Πρέπει να περιφρουρηθούν οι  περι-
ουσίες των πολιτών και να διασφαλιστεί στο μέγιστο δυνα-
τό βαθμό η  προσωπική τους ακεραιότητα, όπως και η δη-
μόσια και δημοτική περιουσία.

Η Αστυνομία πρέπει πάση θυσία να ενισχυθεί. 
Ο Δήμος  μπορεί επίσης να συνεισφέρει με το σωστό φω-

τισμό όλων των γειτονιών και με την άσκηση ουσιαστικής
κοινωνικής πολιτικής.

Η κατάργηση επί της ουσίας των θέσεων των Δημοτικών
Αστυνόμων αλλά και των σχολικών φυλάκων από τους Δή-
μους είναι φανερό ότι αποτελεί μια απειλή, μέσα στις τόσες
άλλες, για την ασφάλεια και την τάξη για ένα Δήμο, αν και
όταν τους διέθετε δεν τους αξιοποιούσε στο έπακρο. 

Στα σχολεία αντιμετωπίζουμε ενδο- και εξωσχολική βία,
κλοπές, βανδαλισμούς.    Τα προβλήματα που έχουμε σε σχέ-
ση με τις αρμοδιότητες της Δημοτικής Αστυνομίας είναι πολύ
οξυμένα, πχ. αυξημένη παραβατικότητα στην περιοχή
γύρω από τα έργα ΜΕΤΡΟ, στο βουνό και γύρω από το ΠΑΝ-
ΘΕΟΝ κ.λπ.  παράνομη στάθμευση Ι.Χ. και πολλά άλλα.

Δυστυχώς η απόφαση της κυβέρνησης βρήκε τη Δημοτι-
κή Αρχή απροετοίμαστη και ανέτοιμη να αναπληρώσει τα κενά…

ΑΓΩΝΙΖΟΜΑΣΤΕ ΓΙΑ:
• Η Δημοτική Ενωτική Κίνηση προτείνει την πρόσληψη

υπαλλήλων μέσα από Ευρωπαϊκά χρηματοδοτούμε-
να προγράμματα, ώστε να καλυφθούν τα κενά που
έχουν δημιουργηθεί. Μάλιστα πρότασή μας θα είναι να
έχουν προτεραιότητα στις προσλήψεις οι πρώην ερ-
γαζόμενοι που κάλυπταν τις παραπάνω θέσεις, όσοι
διέθεταν τα απαραίτητα προσόντα και δεν μετετάχθη-
σαν σε άλλες υπηρεσίες, αλλά απολύθηκαν οριστικά...

AΛΤΙΠΑΡΜΑΚΗΣ ΠΡΟΚΟΠΙΟΣ του ΜΑΡΙΟΥ
Γεννήθηκα το 1970 στον Πειραιά. Μεγάλωσα και ζω στην Αγία Βαρβάρα. 
Από παιδί έμαθα να αγωνίζομαι σκληρά, μα πάνω απ’ όλα τίμια, για να πετύχω τους στό-
χους που έβαζα.
Είμαι πατέρας δύο παιδιών, για το μέλλον των οποίων παλεύω καθημερινά.
Εργάζομαι σαν αυτοκινητιστής.
Είμαι μέλος του συλλόγου γονέων και κηδεμόνων του 7ου Δημοτικού σχολείου επί πέν-
τε έτη.

ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ του ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ
Γεννήθηκα το 1955 στην Αθήνα. Είμαι έγγαμος και πατέρας 2 παιδιών. Είμαι Ηλεκτρονι-
κός Τ.Ε. (ΑΤΕΙ) Καθηγητής στην Πολεμική Αεροπορία στη Σ.Τ.Υ.Α. επί 27ετία.Τεχνικός υπεύ-
θυνος του τμήματος Αυτοματισμών για το σύστημα People Counting της ACTRON S.A. στην
Ελλάδα. Διετέλεσα υπεύθυνος τμήματος αυτοματισμού Διπλαρείου Σχολής, Πρόεδρος του
συλλόγου καθηγητών Σ.Τ.Υ.Α. – Σ.Υ.Δ. επί 10ετία, μέλος επιτροπών σύνταξης αναλυτικών
προγραμμάτων, και έχω ασχοληθεί με συγγραφή εκπαιδευτικών εγχειριδίων.
Τώρα είμαι Άνεργος

ΑΝΔΡΕΟΠΟΥΛΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ του ΓΕΩΡΓΙΟΥ
Γεννήθηκα στον Καναδά το 1967. Είμαι πτυχιούχος της σχολής Σ.Β.Ι.Ε Αθήνας με ειδικότητα Οδον-
τικός Τεχνολογίας. Είμαι ιδιοκτήτης εργαστηρίου Οδοντοτεχνικής στην Αγία Βαρβάρα από το 1987,
όπου και ζω. Είμαι παντρεμένος με την Κορίνα Κύλη και έχουμε δύο παιδιά. Δραστηριοποιούμαι
με : Τον σύλλογο Γονέων και Κηδεμόνων του 5ου δημοτικού (ως Γραμματέας, ως Πρόεδρος
– Αντιπρόεδρος). Μέλος της Ένωσης Γονέων και Κηδεμόνων από το 2006 και αντιπρόεδρος τα
δύο τελευταία έτη. Ιδρυτικό μέλος και Πρόεδρος της Σκακιστικής Ακαδημίας Αγ.Βαρβάρας. Ενερ-
γή συμμετοχή σε κοινωνικές εκδηλώσεις και δραστηριότητες (πορείες – συγκεντρώσεις).

Υ Π Ο Ψ Η Φ Ι Ο Ι  Δ Η Μ Ο Τ Ι Κ Ο Ι  Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ο Ι
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ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΑΥΡΟΣ του ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ
Γεννήθηκα το 1974, είμαι παντρεμένος με τη Φωτεινή Ευαγγελίδου και έχω 2 παιδιά. Ερ-
γάζομαι ως ελεύθερος επαγγελματίας στην πόλη μας, διατηρώντας εμπορική επιχείρηση. 
Υπήρξα ενεργό μέλος του εμπορικού συλλόγου Αγ. Βαρβάρας και αγωνίζομαι καθημερινά
για την τόνωση της επιχειρηματικότητας στην πόλη. Είμαι ευαισθητοποιημένος σε θέμα-
τα νεολαίας και κοινωνικής δικαιοσύνης.

ΒΕΛΛΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ του ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ
Γεννήθηκα και κατοικώ στην Αγ.Βαρβάρα από το 1986. Είμαι απόφοιτος του 2ου Λυκείου
Αγ.Βαρβάρας και πτυχιούχος ΙΕΚ Τουριστικών Επαγγελμάτων. Από το 2008 δραστηριο-
ποιούμαι στον χώρο της εστίασης και στο εμπόριο λιανικής και τροφίμων.

ΓΚΕΒΟΡΓΚΙΑΝ –  ΣΚΑΠΟΥΛΑ  ΣΕΒΙΛ (ΕΦΗ)  του ΦΙΖΟΥΛΙ
Γεννήθηκα στην Αρμενία το 1981. Είμαι παντρεμένη με τον Σκάπουλα Χρήστο και έχω δύο
παιδιά. Κατοικώ μόνιμα στην Αγ.Βαρβάρα. Έχω τελειώσει ιδιωτικό ΙΕΚ και τα τελευταία
5 χρόνια ασχολούμαι ενεργά με θέματα παιδείας. Είμαι μέλος του Συλλόγου Γονέων και
Κηδεμόνων στο 4ο Δημοτικό Σχολείο, όπου φοιτούν και οι γιοι μου.

ΔΗΜΗΤΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ του ΠΕΤΡΟΥ
Γεννήθηκα στην Μεσσηνία το 1960. Από το 1969 κατοικώ στην Αγία Βαρβάρα.
Έχω δύο παιδιά τον Πέτρο και την Ευσταθία. Εργάζομαι σαν ελεύθερος επαγγελματίας στην
πόλη μας. 
Θα αγωνιστώ με όλες μου τις δυνάμεις για να γίνει η πόλη μας πιο όμορφη και  πιο αν-
θρώπινη. 

ΙΕΡΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ του ΠΑΡΑΔΕΙΣΟΥ
Γεννήθηκα στο Ρουστάβι της Γεωργίας το 1985. Είμαι μέλος πολύτεκνης οικογένειας. Τη
στρατιωτική μου θητεία την έχω υπηρετήσει στη Γεωγραφική Υπηρεσία Στρατού. 
Από τα 18 μου χρόνια εργάζομαι σκληρά ως ιδιωτικός υπάλληλος και στη συνέχεια ως ελεύ-
θερος επαγγελματίας. Είμαι ιδρυτικό μέλος των ΑΝ.ΕΛ. και τομεάρχης νεολαίας Παλλι-
νοστούντων.
Ασχολούμαι με τον αθλητισμό, με τα προβλήματα των Α.Μ.Ε.Α. και με θέματα Ελλήνων Ομο-
γενών. Το όνειρό μου είναι να ενωθούν όλοι οι  Έλληνες του Κόσμου!!!

ΚΑΛΟΥΤΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ του ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ
Γεννήθηκα το 1984 στην Αγία Βαρβάρα. Μεγάλωσα και ανδρώθηκα στην πόλη μας και γνω-
ρίζω πολύ καλά τα προβλήματα που απασχολούν τους ανθρώπους της.
Είμαι Ιδιωτικός υπάλληλος.  Γνωρίζω χρήση Ηλεκτρονικών Υπολογιστών και έχω γνώ-
σεις προγραμματισμού. Έχω ασχοληθεί με την Ελληνορωμαϊκή πάλη και έχω βραβευθεί
για τις επιδόσεις μου.Όραμά μου είναι να δω την πόλη μου καλύτερη. Πρωταρχικοί μου
στόχοι είναι η αντιμετώπιση της ανεργίας, η βοήθεια προς τους συμπολίτες μου και η συν-
τήρηση των Δημοτικών κτιρίων που έχουν παραμεληθεί.
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ΚΑΜΟΥΤΣΗΣ ΕΥΣΤΡΑΤΙΟΣ του ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΥΣ
Γεννήθηκα στο Τορόντο Καναδά και διαμένω στην Αγία Βαρβάρα από το 1976.Είμαι έγ-
γαμος με την Βασιλική Στεργίου και έχω δύο κόρες που φοιτούν στο 4ο Δημοτικό σχολείο.
Είμαι ηλεκτρολόγος και εργάζομαι σαν ελεύθερος επαγγελματίας.Πήρα την απόφαση να
θέσω υποψηφιότητα, λόγω της αγάπης μου για την πόλη που μεγάλωσα και ανατρέφω τις
κόρες μου.Επιδίωξη μου είναι και θα είναι η αναβάθμιση των συνθηκών της  ζωής των
συνδημοτών μου.Πιστεύω ότι με όρεξη και πολλή δουλειά μπορούμε να κανουμε τα όνει-
ρά μας πραγματικότητα.

ΚΑΠΕΡΝΑΡΑΚΟΣ ΗΛΙΑΣ του ΔΗΜΟΥ
Γεννήθηκα το 1960 στη Νίκαια. Διαμένω 53 χρόνια στην Αγία Βαρβάρα.
Είμαι συνταξιούχος σιδηροδρομικός.
Είμαι έγγαμος με την Ουρανία Τσιριγώτη και έχουμε δύο παιδιά.
Είμαι μέλος του Δ.Σ. του συλλόγου Βαχιωτών.
Είμαι ιδιαίτερα ευαισθητοποιημένος με κοινωνικά θέματα και πρωταρχικός μου στόχος
θα είναι η αναβάθμιση των κοινωνικών παροχών του Δήμου προς όλους τους συνδημότες
μας.

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ του ΣΠΥΡΙΔΩΝΑ
Είμαι δικηγόρος επί 35 χρόνια στη μαχόμενη δικηγορία. Έχω μεγαλώσει και έχω κάνει οι-
κογένεια με 3 παιδιά, στην Αγία Βαρβάρα. 
Διετέλεσα δημοτική σύμβουλος επί δημαρχίας Μήτρου Σουλιμιώτη, με πλούσια δράση στον
τομέα υγείας και πρόνοιας στην πόλη μας. Ιδρυτικό μέλος και μέλος του Δ.Σ. της Ο.Γ.Ε.,
παράρτημα Αγίας Βαρβάρας (Ομοσπονδία Γυναικών Ελλάδος). Πρωτοστάτησα, μέσω δη-
μοτικής αρχής, στην ίδρυση και λειτουργία του ΙΚΑ Αγίας Βαρβάρας και του Δ’ Βρεφονη-
πιακού σταθμού, του οποίου ήμουν και πρόεδρος Δ.Σ.

ΛΑΔΑΚΑΚΟΥ ΜΑΡΙΑ του ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ
Γεννήθηκα στην Αγία Βαρβάρα όπου διαμένω μόνιμα.  Είμαι πτυχιούχος της Φιλοσοφι-
κής Σχολής του Εθνικού  & Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών, Τμήμα Ιστορίας &
Αρχαιολογίας.   Από το 1999 εργάζομαι στον Οργανισμό Κεντρικών Αγορών  &  Αλιείας Α.Ε. 
Στο χώρο εργασίας μου ανέπτυξα συνδικαλιστική δράση και διετέλεσα αντιπρόεδρος της
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας  Εργαζομένων Ιχθυοσκαλών  Ελλάδος από το 2009-2012.

ΛΑΠΑΚΗ - ΜΑΚΡΕΛΛΗ ΘΕΟΦΑΝΗ του ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΥ
Γεννήθηκα το 1959 στην Αθήνα . Μεγάλωσα και σπούδασα στην Γερμανία, γραμματειακή
υποστήριξη επιχειρήσεων. Παντρεύτηκα στην Αγ.Βαρβάρα το 1989. Ζω, έκτοτε στην πόλη
μας, έχω δυο παιδιά, τα οποία φοιτούν στο ΤΕΙ Καρδίτσας. Εργάστηκα στο παρελθόν στο
Βερολίνο και στην Αθήνα ως γραμματέας . Υπήρξα μέλος του συλλόγου γονέων και κη-
δεμόνων των 4ου Δημοτικού, 3ου Γυμνασίου και 1ου Λυκείου της πόλης μας. Επίσης εί-
μαι στην επιτροπή για την υγεία και το περιβάλλον.

ΛΑΤΣΟΥΔΑ ΑΛΕΦΑΝΤΩ (ΦΑΝΗ) του ΝΙΚΟΛΑΟΥ
Μεγάλωσα και ζω στην Αγ.Βαρβάρα. Είμαι παντρεμένη και έχω ένα παιδί 12 ετών. Η με-
γάλη μου αγάπη είναι τα παιδιά και ασχολούμαι με θέματα που τα αφορούν. Τα δύο τελευταία
χρόνια είμαι στο ΔΣ του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του 4ου Δημοτικού Σχολείου
της πόλης μας. Συμμετέχω σε θέματα παιδείας και αθλητισμού. Πιστεύω ότι με την βοή-
θεια όλων μας αυτή η πόλη θα γίνει καλύτερη για εμάς αλλά και για τα παιδιά μας γιατί αυτά
είναι το μέλλον αυτής της πόλης.



M
ε

αγάπ
η

για
την

π
όλη

μας
13

Ιστοσελίδα: www.dek-agiavarvara.gr

ΜΙΧΑΛΑΚΑΚΟΥ ΚΥΡΙΑΚΗ – ΟΛΥΜΠΙΑ του ΓΕΩΡΓΙΟΥ
Γεννήθηκα το 1994 από οικογένεια που κατοικεί στην Αγία Βαρβάρα από το 1950. Ολο-
κλήρωσα τις σχολικές μου υποχρεώσεις στην Αγ.Βαρβάρα και με σκληρή δουλειά και επι-
μονή πέτυχα την εισαγωγή μου στην Θεολογική σχολή του ΕΚΠΑ, που ονειρευόμουν. Έχω
πτυχία αισθητικής και επαγγελματικού μακιγιάζ και εργάζομαι σαν αισθητικός. Προσπα-
θώ να βοηθώ ανθρώπους και ειδικότερα παιδιά που έχουν ανάγκη, γι’αυτό το 2011 ήμουν
υπεύθυνη προγράμματος βοήθειας στο Κάνε μια Ευχή Ελλάδος και το 2012 σε ίδρυμα ανή-
λικων κοριτσιών.

ΜΠΟΥΤΕΡΑΚΟΣ ΛΕΩΝΙΔΑΣ του ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ
Γεννήθηκα στο Γύθειο το 1963 και από το 1988 κατοικώ στην Αγ.Βαρβάρα. Είμαι παντρε-
μένος και πατέρας 2 παιδιών και είμαι απόφοιτος της Γυμναστικής Ακαδημίας Αθηνών (νυν
ΤΕΦΑΑ), με ειδικότητα τον χορό. Έχω εργασθεί στο παρελθόν για τον δήμο μας και σε άλ-
λους δήμους ως δάσκαλος χορού.

ΝΕΟΦΥΤΟΣ ΜΙΧΑΗΛ του ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΥ
Γεννήθηκα το 1970 στον Πειραιά και από το 1976 ζω στην Αγία Βαρβάρα. Το 1988 πέτυχα
την εισαγωγή μου στη Γεωπονική Σχολή του ΑΠΘ ενώ σήμερα εργάζομαι ως ιδιώτης γε-
ωπόνος. Επίσης από το 2010 συμμετέχω στην αστική μη κερδοσκοπική εταιρεία tree4akid
και από το 2008 στην τράπεζα χρόνου φασούλι (fasouli wordpress.com) δίκτυο ανταλλα-
γής και αλληλεγγύης. Από τη δεκαετή εμπειρία σε έργα πρασίνου, πιστεύω ότι μπορώ να
προσφέρω τις υπηρεσίες μου στο Δήμο μας που τόσο τις έχει ανάγκη!

ΝΙΚΟΛΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ του ΚΥΡΙΑΚΟΥ
Γεννήθηκα το 1967, μεγάλωσα και ζω στην Αγ.Βαρβάρα, είμαι παντρεμένη με τον Ηλία Μου-
στάκη και είμαι μητέρα 2 παιδιών. Αποφοίτησα από το 2ο Λύκειο Αγ.Βαρβάρας και ακο-
λούθησα σπουδές στα οικονομικά. Επι σειρά ετών εργάζομαι ως οικονομική διευθύντρια
και είμαι μέλος Δ.Σ. σε Ανώνυμη Βιομηχανική- Εισαγωγική εταιρία. 

ΞΥΝΟΓΑΛΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ του ΝΙΚΟΛΑΟΥ
Γεννήθηκα το 1967 στην Αθήνα, και από τότε ανδρώθηκα στην πόλη μας, την Αγία Βαρ-
βάρα. Ασχολήθηκα με τα κοινά της πόλης μου, εκπροσωπώντας τον σύλλογο γονέων παι-
δικών σταθμών, νηπιαγωγείου, 8ου Δημοτικού, ως πρόεδρος και η αφιλοκερδής συνει-
σφορά μου στα σχολεία, είναι ακουστή. 
Προσέφερα τις υπηρεσίες μου στην Ένωση γονέων, ως γραμματέας και ως αντιπρόεδρος,
με πρώτο μέλημα την αποκομματικοποίηση της  Ένωσης στα κοινά προβλήματα. Είμαι παν-
τρεμένος και πατέρας δύο παιδιών.

ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ – ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΥ ΙΟΥΛΙΑ του ΑΡΙΣΤΕΙΔΗ
Γεννήθηκα στον Πειραιά, μεγάλωσα και ζω στην Αγία Βαρβάρα. Είμαι έγγαμη με τον Μιχά-
λη Οικονομάκο και έχω δύο παιδιά τον Πάρη και την Δέσποινα που φοιτούν στο Β’ Γυμνά-
σιο και το Α’ Δημοτικό της πόλης μας. Είμαι Φοροτεχνικός – Λογίστρια. Αγαπώ την πόλη μας
και νοιάζομαι για το μέλλον των παιδιών μας από το οποίο εξαρτάται και το μέλλον της Αγίας
Βαρβάρας. Είμαι ευαισθητοποιημένη για όλα τα προβλήματα που απασχολούν τους κατοί-
κους του Δήμου μας. Αγωνίζομαι και θα αγωνισθώ με όλες μου τις δυνάμεις γιατί πιστεύω
ότι τα καλύτερα δεν έρχονται μόνα τους... Πάντα τα φέρνουμε ΕΜΕΙΣ!
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ΠΑΠΑΣΤΑΜΟΥ – ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ του ΑΝΔΡΕΑ
Γεννήθηκα στην Αθήνα το 1976. Σπούδασα σε ιδιωτικό ΙΕΚ. Κατοικώ μόνιμα στην
Αγ.Βαρβάρα, είμαι μητέρα 2 παιδιών και παντρεμένη με τον Παπαδόπουλο Κώστα. Είμαι
ιδιωτική υπάλληλος σε μεγάλη Ανώνυμη Εταιρία,  και ασχολούμαι ενεργά τα τελευταία 4
χρόνια με τον σύλλογο Γονέων και Κηδεμόνων του 4ου Δημοτικού σχολείου, όπου φοι-
τούν τα παιδιά μου, στον οποίο είμαι και πρόεδρος.

ΠΑΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΣ του ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ
Γεννήθηκα το 1970 στην Αθήνα. Πτυχιούχος Οδοντοτεχνίτης. Είμαι έγγαμος και έχω ένα
κορίτσι. Από το 2000 διατηρώ δικό μου οδοντοτεχνικό εργαστήριο και έχω βραβευτεί για
τις εργασίες μου, τόσο στην Ελλάδα όσο και στο εξωτερικό. Στο παρελθόν είχα δραστη-
ριοποιηθεί σαν υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος για την επίλυση των προβλημάτων του
Δήμου μας. Είμαι ιδιαίτερα ευαισθητοποιημένος σε θέματα περιβάλλοντος και υγείας.

ΠΟΥΛΙΑΣΗ ΜΑΡΙΑ του ΟΘΩΝΟΣ
Γεννήθηκα το 1966 στην Αγία Βαρβάρα.Αποφοίτησα από το Α’ Λύκειο Αγ.Βαρβάρας. Έχω
δύο γιους, εφήβους, δουλεύω στον Δήμο Αθηναίων, στο Γ΄Κοιμητήριο στη Νίκαια. Ήμουν
υποψήφια δημοτική σύμβουλος με τον συνδυασμό «Αγία Βαρβάρα Αύριο, αλλάζουμε την
πόλη μας» με τον Γιώργο Ρεμπή. Υπήρξα γραμματέας του Συλλόγου Γονέων και κηδεμόνων
του Γ΄Γυμνασίου Αγ. Βαρβάρας τα έτη 2011-2012.

ΡΕΜΠΗ – ΔΑΚΟΥΡΑ ΣΟΦΙΑ του ΧΡΗΣΤΟΥ
Γεννήθηκα και κατοικώ  σ’ ένα από τα πρώτα σπίτια της Αγίας Βαρβάρας. Εγγονή του αεί-
μνηστου αγωνιστή Κ.  Δάκουρα   και  πρώτου κοινοτικού συμβούλου  στην πόλη μας. Εί-
μαι παντρεμένη με τον Γ. Ρεμπή κι έχουμε 2 παιδιά τον Κώστα και την Χριστίνα. Εργάζο-
μαι στον ΕΒΕΑ. Έχω διατελέσει μέλος του Δ.Σ του συλλόγου Γονέων και κηδεμόνων στο
1ο Δημοτικό σχολείο. Ασχολούμαι με τα κοινά από τα μαθητικά μου χρόνια, το 1986 ήμουν
υποψήφια δημοτική σύμβουλος με τον συνδυασμό  του ιατρού Γ.  Αλεβίζου. Η συνεχής
ενασχόληση με τα κοινά με έχει κάνει κοινωνό όλων των προβλημάτων που χρονίζουν
στην πόλη μας. Αυτά τα προβλήματα θέλω με την ψήφο σας  να λύσουμε.

ΣΙΔΕΡΑ ΑΘΗΝΑ του ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ
Γεννήθηκα στην Άρτα το 1961 και μεγάλωσα στην Κυψέλη. Από το 1977 ζω στην Αγ.Βαρ-
βάρα και εδώ μεγάλωσα τα 2 παιδιά μου. Εργάζομαι από το 1992 ως ελεύθερη επαγγελ-
ματίας στον κλάδο των ασφαλειών. Η δράση μου ως εθελόντρια για τη φροντίδα των αδέ-
σποτων ζώων της πόλης μας, με οδήγησε στην σύσταση του Φιλοζωϊκού Συνδέσμου της
πόλης μας, στην οποία είμαι και Πρόεδρος. Πιστεύω ότι όλοι μας οφείλουμε να φροντί-
ζουμε την πόλη μας και το περιβάλλον.

ΤΡΕΠΕΚΛΗ ΣΠΥΡΙΔΟΥΛΑ του ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ
Γεννήθηκα το 1973 και ζω στην Αγία Βαρβάρα. 
Αποφοίτησα από το Β' Λύκειο Αγίας Βαρβάρας και εργάζομαι ως ελεύθερος επαγγελμα-
τίας, διατηρώντας κατάστημα με είδη δώρου. 
Είμαι ιδιαίτερα ευαισθητοποιημένη σε θέματα παιδιών και νέων, σε θέματα περιβάλλον-
τος και υγείας. Πιστεύω ότι πρέπει να συμμετέχουμε όλοι στα κοινά με οποιονδήποτε τρό-
πο και ότι πρέπει να επαναφέρουμε στην πολιτική ζωή του τόπου μας το ήθος και την εν-
τιμότητα.
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ΤΣΕΚΟΥΡΑ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ του ΣΤΥΛΙΑΝΟΥ
Γεννήθηκα στον Πειραιά το 1969. Μεγάλωσα στην Αγία Βαρβάρα, στην οποία ζω ακόμα και
σήμερα. Από την οικογενειά μου έμαθα να είμαι δυνατή, αξιοπρεπής και να σέβομαι τις ηθι-
κές αξίες. Είμαι βοηθός ιατρικών και βιολογικών εργαστηρίων. Είμαι ευαισθητοποιημένη στα
προβλήματα που αφορούν ευπαθείς κοινωνικές ομάδες. Έλαβα μέρος  στο Επιχειρησιακό
πρόγραμμα Ευπαθών κοινωνικών ομάδων «Δίκτυο για την υποστήριξη μονογονεϊκών οι-
κογενειών». Είμαι μητέρα δύο αγοριών. Είμαι περήφανη για την πόλη μας και τους κατοίκους
της, που έχουν μάθει να αγωνίζονται…

ΤΣΕΚΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ του ΣΩΤΗΡΙΟΥ
Αξιωματικός ε.α. Στρατού Ξηράς. Γεννήθηκα το 1959 στο Δεσποτικό Ιωαννίνων και είμαι κά-
τοικος της Αγ. Βαρβάρας τα τελευταία 50 χρόνια. Έχω εκλεγεί Δημοτικός Σύμβουλος στην πόλη
μας τις δύο τελευταίες τετραετίες. Διετέλεσα Αντιπρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου,  Πρό-
εδρος Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων, Πρόεδρος της Ένωσης Συλλόγων Γονέων, Πρόεδρος
Ομοσπονδίας Αδελφοτήτων Καλαμά Ιωαννίνων και Εκπρόσωπος στην Πανηπειρωτική Συ-
νομοσπονδία Ελλάδας. Είμαι παντρεμένος με την Αλεξάνδρα Νικολοπούλου-Τσεκούρα και έχω
δύο κόρες. Μέχρι σήμερα σε όλους τους τομείς της ενασχόλησής μου με τα κοινά, πρωτεύοντα
στοιχεία υπήρξαν η εργατικότητα, η μεθοδικότητα, η συνέπεια, ο σεβασμός και η ανιδιοτέλεια. 

ΤΣΙΓΓΟΠΟΥΛΟΣ ΗΛΙΑΣ του ΣΤΑΥΡΟΥ
Γεννήθηκα το 1957 στο Ηράκλειο της Κρήτης μεγάλωσα όμως και ζω στην Αγία Βαρβά-
ρα. Είμαι παντρεμένος και έχω πέντε παιδιά. Εργάζομαι ως ελεύθερος επαγγελματίας (έμ-
πορος).Το 1998 και για δύο συναπτά έτη διατέλεσα αντιπρόεδρος του Πανελλήνιου Συλ-
λόγου Ελλήνων Αθιγγάνων. Είμαι ιδιαίτερα ευαισθητοποιημένος σε θέματα Ρομά, αθλη-
τισμού και επιχειρηματικότητας. 

ΦΑΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ του ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ
Γεννήθηκα και μεγάλωσα στην Αγία Βαρβάρα.Σπούδασα Μηχανικός Ιατρικών Οργάνων
και εργάζομαι ως ελεύθερος επαγγελματίας.Πιστεύω ότι το καλύτερο μέλλον χτίζεται με
πολλή δουλειά και χαίρομαι να συνεργάζομαι με ειλικρινείς, ελεύθερους και ικανούς αν-
θρώπους που δεν υπόσχονται φούμαρα και δεν αναπαράγουν τα ίδια και τα ίδια προεκλογικά.

ΦΩΤΙΟΥ ΕΙΡΗΝΗ του ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ
Από τα παιδικά μου χρόνια δέθηκα συναισθηματικά με την πόλη μας. Εδώ ζω και μεγα-
λώνω τα δυό μου παιδιά. Είμαι απόφοιτος του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών, έχω
εργασθεί ως γεωπόνος στον Οργανισμό Καπνού, ενώ τα τελευταία 20 χρόνια διδάσκω στη
Μέση Εκπαίδευση, προσφέροντας ό,τι καλύτερο μπορώ στη νέα γενιά. Έχω κάνει μετα-
πτυχιακές σπουδές στα ενεργειακά συστήματα και στις ανανεώσιμες πηγές ενέργειες. Συμ-
μετείχα στη συγγραφή του βιβλίου «η Ελλάδα των γυναικών».

ΧΑΤΖΟΓΛΟΥ ΜΑΡΙΑ του ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΥ
Γεννήθηκα στην Αγία Βαρβάρα το 1988. Είμαι απόφοιτος του 1ου Λυκείου της πόλης μας
και πτυχιούχος Α.ΤΕΙ Καλαμάτας του τμήματος Μηχανικών Πληροφορικής. Είμαι ιδιαίτε-
ρα ευαισθητοποιημένη σε θέματα νεολαίας και προστασίας του Περιβάλλοντος. Θα αγω-
νιστώ για τα δικαιώματα στην εργασία των νέων της πόλης μας και την επίλυση των πο-
λύπλευρων προβλημάτων που αντιμετωπίζουν στις δύσκολες συνθήκες που καλούνται
να δώσουν τον αγώνα για την επαγγελματική τους αποκατάσταση. Στόχος μου είναι να αν-
τιμετωπιστεί η ανεργία που πλήττει και τους νέους της πόλης μας.



Εκλογικό κέντρο: Ελευθερίου Βενιζέλου 114, ΤΚ 123 51
(δίπλα στην τράπεζα Πειραιώς)

τηλ.: 210-5619997, 6938297004
www.dek-agiavarvara.gr • e-mail: nikisiarabi@yahoo.gr

Facebook: ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΝΩΤΙΚΗ ΚΙΝΗΣΗ ΑΓ. ΒΑΡΒΑΡΑΣ

«ΑΥΤΗ Η ΕΙΚΟΝΑ 
ΤΗΣ ΠΟΛΗΣ ΜΑΣ ΑΛΛΑΖΕΙ

ΓΥΡΙΖΟΥΜΕ ΣΕΛΙΔΑ»


